
Marek Salaba: "Pomůcky" pro zrakově postižené najdete i v běžné 

obchodní síti, stačí se jen rozhlédnout 

 

Co všechno může být "pomůckou" pro zrakově postižené? Je dobrá přístupnost výsadou jen 

drahých řešení? U kterých produktů výrobci tušili či netušili, že jedna z vlastností jejich 

výrobků je i jinak prospěšná? 

Toto jsou otázky, na které se bude snažit odpovědět svým příspěvkem IT nadšenec a neustálý 

hledač nových řešení Marek Salaba. 

 

 

 


